
PROTOKÓŁ Nr XLIV/10 

z XLIV sesji Rady Miasta Szczecinek  

odbytej w dniu 31 marca 2010 r.  

w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

 

Stan Radnych – 22.  Obecnych: 17 radnych.   

Nieobecni radni: Andrzej Jaszczur, Zbigniew Dymi ński, Maria Kadela, Bogumił Kłyk i Józef Świerczy ński. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przywitał zebranych, 

− poinformował o utworzeniu nowego Klubu Radnych pod nazwą „Forum Samorządowe 2010”, w skład 

którego weszli radni: Janusz Rautszko jako Przewodniczący Klubu, Wiesław Drewnowski, Andrzej Jaszczur 

i Ryszard Pazoła;  

− odczytał wspólne oświadczenie w/w 4 radnych o wystąpieniu przez nich z Klubu Radnych Szczecineckiej 

Wspólnoty Samorządowej oraz Prawa i Sprawiedliwości, 

− odczytał kolejne pismo, podpisane przez trzech radnych: Ryszarda Kabata, Romana Matuszaka oraz 

Andrzeja Sochaja informujące o powołaniu nowego trzyosobowego Klubu Radnych o nazwie ”Wspólnota 

Samorządowa”, 

− Przewodniczącym tego Klubu Radnych został radny Roman Matuszak, 

− radni: Roman Matuszak, Andrzej Sochaj i Ryszard Kabat nie poinformowali o wystąpieniu  

z dotychczasowego Klubu Radnych Szczecineckiej Wspólnoty Samorządowej oraz Prawa i Sprawiedliwości, 

dlatego jeśli juŜ do niego naleŜą, powinni tej formalności dopełnić, 

− w Radzie Miasta Szczecinek funkcjonują juŜ zatem trzy Kluby Radnych, poza dwoma nowymi, Klub 

Platformy Obywatelskiej, 

− dwóch radnych: Andrzej Bratkowski i Wojciech Knapik pozostaje nie zrzeszonych w Ŝadnym Klubie. 

 

Po tym wprowadzeniu Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do realizacji formalnej części porządku obrad. 

Godzina rozpoczęcia formalnych obrad 11:15. 

 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Odpowiedzi na pytania radnych zadane na poprzedniej sesji. 

4. Wnioski i zapytania zgłaszane w imieniu mieszkańców osiedla przez Przewodniczącego Rady Osiedla 

Pilska-Raciborki. 

5. Uchwała w sprawie zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2010 rok. 

6. Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków obowiązujących na terenie Miasta Szczecinek w okresie od dnia 01.05.2010r. do dnia 30.04.2011r . 

7. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

8. Uchwała w sprawie przekazania przez Miasto Szczecinek w drodze darowizny na rzecz Powiatu 

Szczecineckiego prawa własności nieruchomości. 
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9. Uchwała w sprawie dokonania podziału miasta Szczecinek na okręgi wyborcze i ustalenia liczby radnych 

wybieranych w okręgach.  

10. Uchwała w sprawie podziału miasta Szczecinek na stałe obwody głosowania.  

11. Uchwała w sprawie nadania istniejącemu rondu nazwy: Rondo Winanda Osińskiego. 

12. Uchwała w sprawie: wniesienia skargi na uchwałę Nr IV/25/K/2010 Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 17 lutego 2010r. 

13. Uchwała w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Szczecinku. 

14. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Szczecinek. 

15. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 

16. Wnioski i zapytania Radnych. 

17. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.1  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził wymagane kworum, otworzył sesję, proponując zmianę porządku obrad polegającą na 

wykreśleniu pkt 12 dot. uchwały w sprawie wniesienia skargi na uchwałę Nr IV/25/K/2010 Kolegium 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 17 lutego 2010r., 

− projekt uchwały postanowiła wycofać Komisja Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego, która go 

przygotowała, 

− w przypadku przyjęcia proponowanej zmiany numeracja porządku obrad ulegnie odpowiedniej zmianie. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja na swoim posiedzeniu, po wysłuchaniu stanowiska Burmistrza Miasta, na jego wniosek postanowiła 

jednogłośnie wycofać projekt w/w uchwały. 

 

Roman Matuszak radny: 

− podziękował Komisji za rozsądną decyzję i  zdrowy rozsądek. 

 

Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za”, postanowiła skreślić pkt 12 z porządku obrad, który po tej zmianie 

przedstawia się następująco: 

 
1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Odpowiedzi na pytania radnych zadane na poprzedniej sesji. 

4. Wnioski i zapytania zgłaszane w imieniu mieszkańców osiedla przez Przewodniczącego Rady Osiedla 

Pilska-Raciborki. 

5. Uchwała w sprawie zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2010 rok. 

6. Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków obowiązujących na terenie Miasta Szczecinek w okresie od dnia 01.05.2010r. do dnia 30.04.2011r . 

7. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 
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8. Uchwała w sprawie przekazania przez Miasto Szczecinek w drodze darowizny na rzecz Powiatu 

Szczecineckiego prawa własności nieruchomości. 

9. Uchwała w sprawie dokonania podziału miasta Szczecinek na okręgi wyborcze i ustalenia liczby radnych 

wybieranych w okręgach.  

10. Uchwała w sprawie podziału miasta Szczecinek na stałe obwody głosowania.  

11. Uchwała w sprawie nadania istniejącemu rondu nazwy: Rondo Winanda Osińskiego. 

12. Uchwała w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Szczecinku. 

13. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Szczecinek. 

14. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 

15. Wnioski i zapytania Radnych. 

16. Zamknięcie  sesji. 

 

Ad.2.   

Protokół  z XLIII sesji Rady Miasta Szczecinek został przyjęty  jednogłośnie 17 głosami „za”.  

 
Ad.3.  

Anna Mista Dyrektor Wydz. K: 

− odpowiadając na pytanie radnego Wiesława Drewnowskiego zadane na poprzedniej sesji wyjaśniła, Ŝe ze 

względu na planowaną przebudowę ul. Bohaterów Stalingradu nie będzie zmiany organizacji ruchu na tej 

ulicy, 

− zmiany zostaną wprowadzone po zakończeniu robót, 

− na skrzyŜowaniu ul. Wyszyńskiego z ul. Bohaterów Warszawy planowana jest sygnalizacja świetlna, dlatego 

na odcinku ul. Bohaterów Stalingradu do skrzyŜowania z ul. Limanowskiego nie będzie moŜliwości 

parkowania. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− uwaŜa takie potraktowanie problemu za rozsądne. 

 

Anna Niewczas Dyrektor MOPS w Szczecinku:    

− odpowiadając na pytanie radnego Andrzeja Sochaja zadane na poprzedniej sesji donośnie liczby 

bezdomnych, którzy skorzystali z usług noclegowni w minionym sezonie zimowym wyjaśniła, Ŝe ze stałych 

miejsc skorzystało 18 osób i z pomocy doraźnej 12 osób, 

− w noclegowni jest moŜliwość korzystania z ciepłych posiłków, węzła sanitarnego, wymiany bielizny, usług 

pralniczych, pomocy ogólnomedycznej, 

− poinformowała, Ŝe w dniu 03.04.2010r. o godz.12:00 zorganizowane będzie śniadanie wielkanocne dla 

bezdomnych, w święta punkt będzie nieczynny, 

− odpowiadając na pytanie radnego Andrzeja Sochaja dotyczące asystenta rodziny wyjaśniła, Ŝe instytucja ta 

funkcjonuje dzięki programom unijnym,  

− oferta ta jest skierowana do rodzin niewydolnych opiekuńczo, 

− gdyby nie pomoc ze strony asystenta rodziny, to dzieci z takich rodzin mogłyby trafić do domów dziecka, 

− w 2009r. działało 2 asystentów pomagając 12 rodzinom, łącznie 610 godz. usług, 
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− pomoc asystenta polega na wdraŜaniu podstawowych umiejętności i czynności dotyczących gospodarstwa 

domowego, budŜetu domowego, kontaktów rodziców z dziećmi, umiejętności zaspokajania podstawowych 

potrzeb bytowych dzieci itp. 

− w 2010r. świadczenie tego typu usług rozpocznie się od maja. 

 

Andrzej Sochaj radny: 

− podziękował za udzielenie wyczerpującej odpowiedzi. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− nawiązał do swojego pytania zadanego na którejś z poprzednich sesji, dotyczące wiaty przystankowej przy 

ul. Mierosławskiego,  

− czy jest moŜliwość przeniesienia tej wiaty na ul. Szczecińską? 

 

Romuald Szkił ądź Dyrektor Komunikacji Miejskiej Sp. z o.o. w Szczec inku: 

− po sesji, na której radny zadał to pytanie, do spółki napłynęły podania od mieszkańców ul. Mierosławskiego 

protestujących przeciwko zabieraniu stamtąd wiaty przystankowej, 

− w związku z powyŜszym tamta wiata na tej ulicy pozostanie, 

− przy ul. Szczecińskiej zostanie w takim razie ustawiona w tym roku nowa – inna wiata przystankowa. 

 

Tomasz Kołosowoski Dyrektor Wydz. I: 

− wyjaśnił, Ŝe wiaty przystankowej nie moŜna zabrać z ul. Mierosławskiego takŜe z tego względu, Ŝe była ona 

ujęta w projekcie, na podstawie którego inwestycja polegająca na przebudowie tej ulicy otrzymała 

dofinansowanie zewnętrzne. 

 

Ad.4.   

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− udzielił głosu przedstawicielce Rady Osiedla Pilska-Raciborki. 

 

Iwona Aszurkiewicz-Rogozi ńska Wiceprzewodnicz ąca Rady Osiedla Pilska-Raciborki w Szczecinku: 

− zasygnalizowała zły stan dróg na osiedlu, dziury w jezdni utrudniają przejazd i dojazd do poszczególnych 

posesji, 

− zwróciła się z prośbą do Burmistrza Miasta o zainteresowanie się tym problemem, 

− nawiązała do budowy hospicjum, mieszkańcy teŜ chcą się w tę inwestycję zaangaŜować i proszą o wsparcie 

równieŜ władze miasta. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− stan dróg na osiedlu jest znany, jednak remonty tych dróg nie są ujęte w planie inwestycyjnym na  rok 2010  

i nie wiadomo, czy będą ujęte w przyszłym roku, 

− dopóki nie zostaną zakończone prace drogowe na osiedlu Marcelin, to na osiedlu Pilska-Raciborki będą 

moŜliwe tylko bieŜące naprawy dróg, 
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− jeśli chodzi o budowę hospicjum to w bieŜącym roku nie ma moŜliwości dofinansowania tej inwestycji  

z budŜetu miasta, a w przyszłym roku jeszcze nie wiadomo. 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− drogi gruntowe nie były jeszcze naprawiane w tym roku, poniewaŜ dopiero ustępują mrozy, 

− gdy tylko nastąpią optymalne warunki pogodowe to z pracami wkroczy wykonawca, który juŜ został 

wyłoniony. 

 

Ad.5.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poinformował, Ŝe w przekazanym pierwotnie radnym projekcie uchwały wkradł się błąd matematyczny, 

− przedłoŜona radnym  przed sesją wersja jest juŜ prawidłowa, 

− odczytał prawidłową treść uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− zmiana wynika z informacji podanej przez Ministra Finansów o wysokości subwencji oświatowej na 2010r. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− czym było spowodowane zmniejszenie subwencji, czy pierwotnie była ona źle wyliczona? 

 

ElŜbieta Mucha Dyrektor Wydz. F: 

− do budŜetu miasta została wprowadzona kwota podana przez Ministra Finansów, 

− po uzyskaniu przez Ministra na koniec roku wszystkich danych koniecznych do ustalenia wysokości 

subwencji, Minister zweryfikował pierwotną kwotę i informację o tym przekazał Miastu Szczecinek, 

− ze względu na zmniejszenie się liczby uczniów w Polsce wiadomo juŜ dziś, Ŝe subwencja ta jeszcze ulegnie 

zmniejszeniu. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− jego zdaniem oznacza to zmniejszenie w Polsce wydatków na oświatę.  

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLIV/472/10  
w sprawie  zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2010 rok. 

 
Ad.6.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o. w Szczecinku : 

− przedstawił i omówił prezentację multimedialną zawierającą uzasadnienie podwyŜszenia cen za zuŜycie 

wody i odprowadzanie ścieków. 

Wydruk komputerowy tej prezentacji został załączony do niniejszego protokołu z sesji. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− wyraził negatywne stanowisko wobec proponowanego wzrostu cen, dotychczas tak wysokiej podwyŜki cen  

wody o ok. 30% w Szczecinku nie było, 

− zuŜycie wody i odprowadzanie ścieków systematycznie spada, podwyŜka cen moŜe oznaczać dalszy 

spadek zuŜycia, co w efekcie moŜe oznaczać, iŜ planowane wpływy nie zostaną zrealizowane, 

− analizując sprawozdanie z wykonania budŜetu miasta za 2009r. zauwaŜa się spadek dochodów miasta  

z tytułu podatków od osób fizycznych i od przedsiębiorców co oznacza, Ŝe dochody mieszkańców maleją, 

− dostawy wody odciąć nie wolno, a  ludziom moŜe zabraknąć pieniędzy na te opłaty,  

− dlatego zaprasza radnych do dyskusji na temat proponowanej podwyŜki, 

− z punktu widzenia społecznego tak wysoka podwyŜka jest nieuzasadniona, powinna być mniejsza, 

− będzie głosował przeciwko podjęciu tej uchwały. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− nawiązując do wypowiedzi radnego Andrzeja Bratkowskiego wyjaśnił, Ŝe proponowana podwyŜka wynosi 

22%, czyli ok.20% a nie jak sugerował radny ok. 30%. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− z punktu widzenia firmy podwyŜka cen to biznes,  

− PWiK nie jest jednak firmą komercyjną, skoro propozycja nowych cen wynika z dokładnej analizy, do której 

spółkę zobowiązują przepisy prawa, to znaczy, Ŝe podwyŜka jest uzasadniona. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− niezaleŜnie od tego jakie stanowisko zajmie Rada Miasta proponowana podwyŜka cen i tak wejdzie w Ŝycie, 

bo tak stanowią przepisy prawa, 

− taryfa cen PWIK nie jest ujednolicona dla wszystkich gmin obsługiwanych przez tę spółkę, Szczecinek ma 

najniŜsze ceny, 

− poprzednia władza podjęła decyzje inwestycyjne, co teraz odbija się podwyŜkami cen wody, 

− pomimo przestróg z jego strony nikt wówczas  tego  nie weryfikował, 

− proponowana opłata za zuŜycie wody i odprowadzenie ścieków to duŜe obciąŜenie dla gospodarstw 

domowych, 

− PWiK nie jest jednak firmą prywatną i nie moŜe sama zmniejszyć cen, musi je wyliczyć zgodnie ze 

wskaźnikami wynikającymi z przepisów prawa, 

− wyliczenie to zostało sprawdzone przez Burmistrza i jest prawidłowe, 

− jeśli podwyŜka byłaby mniejsza to Miasto musiałoby dopłacić ze swojego budŜetu, a na to środków  

w budŜecie na ten rok nie zaplanowano. 
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Wiesław Drewnowski radny: 

− proponowana uchwała nie musiała trafić na sesję, poniewaŜ ceny i tak uległyby zmianie, 

− cieszy go jako radnego to, Ŝe nie będzie dopłaty z budŜetu miasta, ale martwi podwyŜka jako 

przedsiębiorcę, 

− Rada Miasta Szczecinek na razie tylko ma moŜliwość dopłaty, inne rady juŜ nie mają wyboru i muszą to 

czynić. 

 

Roman Matuszak radny: 

− powodem włączenia się Miasta Szczecinek w realizację Projektu „Zintegrowana gospodarka wodno-

ściekowa w dorzeczu Parsęty” było to, Ŝe zmieniły się przepisy dotyczące odprowadzania ścieków , 

− drugim powodem było pytanie, czy chcemy mieć środowisko czyste – czy nie?, 

− jezioro było zielone, zakwitały sinice, większość ścieków z gminy trafiała do środowiska naturalnego, 

− przystąpienie do Projektu pociąga jednak za sobą koszty, 

− Klub „Wspólnoty Samorządowej” choć z bólem będzie głosował za przyjęciem proponowanych nowych taryf. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Andrzej Scohaj radny: 

− kiedy planuje się zakończenie prac związanych z realizacją w/w Projektu? 

 

Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o. w Szczecinku : 

− datą graniczną jest 2010r., ale to przedłuŜy się na kolejny rok. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− rozumie zasady funkcjonowania spółki, ale podwyŜka cen nie zawsze owocuje zwiększonymi wpływami, 

− nie neguje potrzeby działań na rzecz ochrony środowiska, ale to będzie zwiększenie obciąŜenia budŜetów 

domowych, 

− dlatego musiał się odnieść politycznie do poruszanego problemu. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− w dodatkach mieszkaniowych jest ujęta dopłata do cen zuŜycia wody i odprowadzania ścieków, co dla 

najbiedniejszych rekompensuje podwyŜkę. 

 

Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o. w Szczecinku : 

− przy kalkulowaniu nowych cen wskaźniki zostały uwzględnione, 

− spółka musi generować zyski, poniewaŜ w przeciwnym razie otrzymane środki na realizację Projektu 

musiałyby zostać zwrócone. 
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Marek Ogrodzi ński radny: 

− z zaŜenowaniem odebrał wypowiedź radnego Andrzeja Bratkowskiego, Ŝe chodziło mu o zbicie kapitału 

politycznego, 

− tu chodzi przecieŜ o szanowanie środowiska naturalnego i jego elementów, 

− wskaźniki jakości środowiska wzrosły po to, by mieszkańcom Ŝyło się lepiej, 

− kaŜdy świadomie powinien działać na rzecz ochrony środowiska. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− wszyscy radni głosując podejmują decyzję polityczną, 

− działania na rzecz wspólnego dobra to równieŜ działalność polityczna, 

− wątpi jednak, czy dzięki podwyŜce efekty ekonomiczne w spółce zostaną osiągnięte, 

− zarzuty radnego Marka Ogrodzińskiego uznał za niedorzeczne. 

 

Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o. w Szczecinku : 

− elastyczność dochodów zostanie uwzględniona, 

− planowane przychody nie zostały zawyŜone, 

− spółka posługuje się sposobem obliczeń wynikającym z ustawy. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za” przy 2 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła: 

uchwał ę Nr XLIV/473/10  

w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopat rzenia w wod ę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków obowi ązujących na terenie Miasta Szczecinek w okresie od dnia  

01.05.2010r. do dnia 30.04.2011r . 

 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− o godz. 12:30 ogłosił półgodzinną przerwę w obradach w celu umoŜliwienia krawcom pobrania od radnych 

wymiarów na uszycie strojów historycznych na uroczystą sesję z okazji 700-lecia miasta. 

 
Obrady po przerwie zostały wznowione o godz.13:05. 
 

Ad.7.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Ryszard Kabat radny: 

− zapytał, czy w treści uchwały nie ma rozbieŜności. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zapewnił, Ŝe Ŝadnej rozbieŜności nie ma. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− jak wygląda stopień sprzedaŜy mienia komunalnego w 2010r.? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− to dane, które trzeba sprawdzić, 

− odpowiedź zostanie udzielona przy realizacji punktu 15 „wnioski i zapytania radnych”. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLIV/474/10   
w sprawie  zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek . 

 

Ad.8.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zwrócił uwagę, Ŝe w treści uzasadnienia projektu uchwały zabrakło wyrazu „własność” w wyraŜeniu „budynki 

stanowiące Powiatu”. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− jest to oczywista pomyłka w uzasadnieniu nie wymagająca przegłosowania, 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania nad podjęciem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLIV/475/10 

w sprawie przekazania przez Miasto Szczecinek w dro dze darowizny na rzecz Powiatu Szczecineckiego 

prawa własno ści nieruchomo ści. 
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Ad.9.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała pozytywnie zarówno projekt uchwały w sprawie okręgów wyborczych jak i projekt 

uchwały dotyczący obwodów głosowania. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLIV/476/10   
w sprawie  dokonania podziału miasta Szczecinek na okr ęgi wyborcze i ustalenia liczby radnych 

wybieranych w okr ęgach. 
 

Ad.10.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały, 

− opinia Komisji jest juŜ znana, 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLIV/477/10   

w sprawie podziału miasta Szczecinek na stałe obwod y głosowania. 

 

Ad.11.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja przygotowała projekt uchwały i pozytywnie ją opiniuje, 

− inicjatorem jej podjęcia jest jednak p. Kazimierz Margol, który był takŜe pomysłodawcą organizowania Biegu 

im. Winanda Osińskiego, 

− nadanie nazwy istniejącemu rondu nie wiąŜe się z Ŝadnymi kosztami. 

 

Andrzej Sochaj radny: 

− idealnym miejscem do nadania nowej nazwy byłaby inauguracja tegorocznego Biegu im. Winanda 

Osińskiego. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− organizatorzy tej imprezy mogą to wziąć pod uwagę, 
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− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 

Salę obrad opuścił radny Janusz Rautszko. Na sali pozostało 16 radnych. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLIV/478/10 
w sprawie nadania istniej ącemu rondu nazwy: Rondo Winanda Osi ńskiego. 

 
 

Po głosowaniu na sale obrad powrócił radny Janusz Rautszko. Obecnych 17 radnych. 
 
 

Ad.12.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Janusz Rautszko Zast ępca Przewodnicz ącego Komisji Rewizyjnej: 

− Komisja po przeanalizowaniu skargi, zapoznaniu się ze zgromadzoną dokumentacją oraz po zasięgnięciu 

opinii mecenasa Czesława Podkowiaka proponuje podjęcie przedłoŜonej uchwały, uznając skargę za 

niezasadną. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLIV/479/10 
w sprawie rozpatrzenia skargi na działalno ść Dyrektora Miejskiego O środka Pomocy 

Społecznej w Szczecinku. 

 
Ad.13. Sprawozdanie z działalno ści Burmistrza Miasta Szczecinek   

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał o zarządzenie nr 17/10 w sprawie wprowadzenia instrukcji przeciwdziałania praniu pieniędzy oraz 

finansowaniu terroryzmu w mieście Szczecinek, 

− z czego wynika konieczność wydania tego typu zarządzenia? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− to wymóg wynikający z przepisów prawa. 

 

Robert Szcz ęsny Dyrektor Wydz. ND: 

− takie zarządzenie funkcjonowało juŜ  wcześniej,  

− pojawiła się konieczność jego zmiany w związku ze zmianą nazwy stanowisk w Urzędzie Miasta Szczecinek. 
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Ad. 14. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta  w okresie od  15.01.2010r.  do 18.02.2010r.     

− Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 15. Wnioski i zapytania radnych.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przypomniał pytanie radnego Andrzeja Bratkowskiego o sprzedaŜ mienia komunalnego w I kwartale 2010r. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− zgłosił dwa wnioski:  

− 1) dokonanie pilnego przeglądu stanu chodników i krawęŜników po zimie, poniewaŜ na bardzo wielu ulicach 

stan jest bardzo zły,  

− 2) w związku ze zbliŜającymi się obchodami 700-lecia wymagana byłaby konserwacja latarń miejskich, 

których stan jest zły, wystarczyłoby nawet ich umycie, niekoniecznie odmalowanie. 

Szczegółowe wystąpienie radny zawarł w formularzu pytań i wniosków, który został załączony do niniejszego 

protokołu. 

 

Ryszard Pazoła radny: 

− zapytał o harmonogram i kolejność prac związanych z remontem szczecineckich ulic, 

− w imieniu mieszkańców Osiedla Zachód podziękował p. Stanisławowi Winiarczykowi który odchodzi na 

emeryturę, za wkład pracy i dbałość o mieszkańców osiedla oraz za sprawną akcję odśnieŜania podczas 

ostatniej zimy. 

Szczegółowe wystąpienie radny zawarł w formularzu pytań i wniosków, który został załączony do niniejszego 

protokołu. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− poinformował, Ŝe w dniu 25.03.2010r. odbyło się posiedzenie Komisji Problemów Społecznych poświęcone 

zasadom funkcjonowania spółki i zasadom obsługi interesantów w ZGM, 

− raport sporządzony przez ZGM dostępny jest do wglądu w Biurze Rady Miasta. 

 

Andrzej Sochaj radny: 

− podzielił się radością, Ŝe SAPiK w swojej kategorii uzyskał tytuł Mocarza Gospodarczego 2009roku, 

− pogratulował równieŜ takiego samego sukcesu Szczecineckiej Małej Filharmonii, 

− zapytał, na jakim etapie znajduje się kwestia zamiany terenu Miasta na teren targowiska? 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− naleŜy wspomnieć, Ŝe statuetkę Mocarza Gospodarczego w 2009r. w kategorii „inwestycje roku” otrzymało 

Miasto Szczecinek, to zasługa takŜe Rady Miasta. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− zgłosił problem dotyczący ul. Bagiennej łączącej ul. Wyszyńskiego z targowiskiem, chodnik wygląda 

tragicznie, poprosił o jego naprawę. 
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Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zgłosił własne pytanie jako radny: ile interwencji i pouczeń udzieliła  oraz ile kar nałoŜyła StraŜ Miejska  

w bieŜącym roku w sprawie pozostawionych przez psy nieczystości? 

− z prośbą o zadanie takiego pytania zwrócili się mieszkańcy. 

Szczegółowe wystąpienie radny zawarł w formularzu pytań i wniosków, który został załączony do niniejszego 

protokołu. 

 

Tomasz Piesik Dyrektor Wydz. N: 

− odpowiadając na pytanie radnego Andrzeja Bratkowskiego dot. sprzedaŜy mienia komunalnego wyjaśnił, Ŝe 

w 2010r. sprzedano 4 lokale mieszkalne na rzecz najemców, 1 lokal mieszkalny w trybie przetargu 

nieograniczonego oraz 4 działki niezabudowane, łącznie za kwotę ok. 388 tys. zł. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− przegląd chodników i krawęŜników to zadanie Wydziału Komunalnego, Pani Dyrektor Wydziału zajmie się 

tym problemem, 

− latarnie to sytuacja bardziej skomplikowana, poniewaŜ Miasto jest tylko współwłaścicielem części z nich, 

− podejmowane są starania, aby Miasto całkowicie przejęło większość latarni, wówczas będzie moŜna 

przystąpić do przeglądu i zaplanować wymianę lub remont, 

− do tego czasu umycie latarni to dobry pomysł, 

− odnośnie harmonogramu prac drogowych to nie jest on jeszcze dokładnie znany, 

− wiadomo, Ŝe w pierwszej kolejności rozpocznie się przebudowa ul. 1-go Maja, 

− potem będzie robiona ul. Polna  w rozłoŜeniu na 2 lata, będzie wyburzony budynek przy skrzyŜowaniu  

ul. Wyszyńskiego z ul. Armii Krajowej, przebudowa ul. Wyszyńskiego, budowa nowych rond, 

− propozycje dotyczące organizacji ruchu podczas robót drogowych leŜą w gestii wykonawcy, 

− Miasto zabiegało bardzo intensywnie w GDDKiA o budowę ronda przy zjeździe z obwodnicy do marketu 

TESCO i inwestycja ta zostanie wykonana, 

− pod koniec bieŜącego roku powinna ruszyć budowa tzw. małej obwodnicy, 

− nic teŜ nie wskazuje na to, Ŝeby planowany na 2011r. termin rozpoczęcia budowy tzw. duŜej obwodnicy był 

zagroŜony, jest to wielka inwestycja za prawie 400 mln zł, 

− nawiązując do wyróŜnień „Mocarz Gospodarczy” stwierdził, ze cieszy się z docenienia starań SAPiK-u  

i działalności Szczecineckiej Małej Filharmonii, której wraz z Dyrektorem Szkoły Muzycznej był 

współinicjatorem, i która mogła funkcjonować dzięki Radzie Miasta, 

− Rada Miasta zgodziła się na dofinansowanie działalności Szczecineckiej Małej Filharmonii, 

− jeśli chodzi o targowisko, to oferta zamiany za dopłatą na rzecz Miasta została przedstawiona firmie 

WINKIEL z Poznania, 

− odpowiedź miała wpłynąć do 31.03.2010r. ale jeszcze jej nie ma, 

− jeśli firma ta zrezygnuje z zamiany to działka miejska zostanie wystawiona na sprzedaŜ,  a Miasto poszuka 

innego swojego terenu na lokalizację i wybudowanie nowego targowiska miejskiego, 

− w miejscu, gdzie jest obecne targowisko właściciel tej działki i tak niczego innego nie będzie mógł 

prowadzić, 
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− jeśli chodzi o ul. Bagienną to Wydział Komunalny lub Wydział Inwestycyjny zbadają sprawę, co moŜna w tej 

kwestii zrobić, 

− odnośnie psich odchodów normą jest, Ŝe nikt z mieszkańców nie sprząta po swoich psach,  

− jest to zadanie PGK, w tym roku będą  większe środki na oczyszczenia miasta z w/w nieczystości, dlatego 

najprawdopodobniej w ciągu miesiąca uda się to uporządkować, 

− jeśli ktoś chce, moŜe sprzątać, ale nawet radni, którzy mają psy po nich nie sprzątają. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził, Ŝe zna osoby, które po swoich psach kaŜdorazowo sprzątają. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− jeśli takie osoby są, to jest ich niewiele. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− moŜe czas zacząć przestrzegać prawa, które radni sami uchwalają, 

− w związku z brakiem dalszych pytań i wniosków zakończył realizację tego punktu porządku obrad, 

udzielając głosu Burmistrzowi. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− złoŜył Ŝyczenia świąteczne zebranym na sali obrad oraz mieszkańcom Szczecinka. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przyłączył się do Ŝyczeń Burmistrza Ŝycząc wszystkim świątecznych refleksji i świątecznej radości. 

 

Ad. 22.  

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta o godz. 13:55 zamknął XLIV sesję Rady 

Miasta Szczecinek. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:        Przewodniczący RM: 

 

Dariusz Krupski                    Wiesław Suchowiejko 


